
Александар Јовановић: Војводина треба да има своју полицију
понедељак, 05 септембар 2011 14:33

Нови Сад - Председник Скупштине Новог Сада Александар Јовановић изјавио је да би
полиција била далеко ефикаснија уколико би покрајина Војводина имала своју полицију.

  

Он је додао да су вишегодишње гужве пред шалтерима новосадске Полицијске управе
још један доказ да је полицију у Србији неопходно децентрализовати.

  

Према његовим речима, грађани Новог Сада и околине већ три године морају да стоје у
дугачким редовима да би извадили личне документе и да тога не би било да локална
самоуправа има веће ингеренције над полицијом.

  

Оценио је да кривицу за то не сноси Полицијска управа Нови Сад, с којом градске власти
имају "одличну сарадњу", већ Министарство унутрашњих послова.

  

Према Јовановићевим речима, садашње гужве пред шалтерима могле би бити решене уз
"само један потпис" ресорног министра Ивице Дачића.

  

Најавио је да ће, почев од данас, Дачићу сваки дан слати једну фотографију, на којој се
виде "несносне гужве" испред зграда Полицијске управе Нови Сад.

  

"Људи узимају слободне дане да би извадили личне карте, пасоше. Они стоје током целе
ноћи да би дошли на ред, стоје по врућини, по киши, по зими... То се више не може
поднети, ова ствар се коначно мора решити", рекао је он.
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Јовановић је подсетио да је Град Нови Сад више пута помагао полицији куповином
различите опреме и запошљавањем радника градске управе на пословима издавања
лицних докумената.
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